
Anteckningar föräldramöte tisdag 19/11  

Spelutbildningsplanen 
• Under året har vi arbetat utifrån den spelutbildningsplan som vi skapat vilken bygger på 

SvFF spelutbildningsplan. 

 
 
Laget 

• Vi är just nu 32 spelare i laget. 
• I dagsläget tackar vi nej till att ta in ytterligare spelare. Detta beror framför allt på att vi vill 

kunna tillgodose en god kvalitet på träningar för den grupp vi är idag. En annan faktor är 
även att vi ska få plats på de träningsytor som vi blir tilldelade. Vi får en del förfrågningar 
men har av ovanstående anledningar tackat nej och har därmed kö in till laget.  

• Under säsongen har vi genomför 70 träningstillfällen och 36 matcher (sammandragen 
inkluderade). 

• I laget är det 15 spelare som har träningsnärvaro på 75 % eller högre och vi har 6 spelare 
som har träningsnärvaro på 90 % eller mer.  

• För att kunna tillgodose sig träningen och övningar ser vi gärna att träningsnärvaron per 
individ ligger runt 75 %.  

• Vill du se ditt barns närvaro kan vi tränare aktivera inställning så att detta syns i 
lagetappen.  

 
Försäljning av laget 

• Vi har haft fyra försäljningar under säsongen.  
• I början av året samlade vi in pant som inbringade 2434 kr till laget. 
• I våras sålde vi pasta vilket gav en förtjänst till laget på 6838 kr.  
• Under hösten såldes kakor som inbringande 13 959 kr.  
• Det har även sålts bingolottos julkalender som gav 4450 kr till oss.  
• Även försäljning av bingolotter till uppesittarkvällen har gjorts och där går förtjänsten till 

föreningen.  
 
Kläder 

• Till säsongen 2025 när vi spelar 7 mot 7 kommer alla spelare i laget att ha en egen 
matchtröja (grön) och ett eget nummer. Matchtröjor kommer att beställas och 
tillhandahållas av föreningen och ingår i den träningavgift som betalas till föreningen.  



• Under uppstarten efter jul och nyår kommer det finnas tröjor att testa för att stämma av 
vilken storlek som är lämplig.  

• Under säsongen kommer vi att spela med helvita shorts men kommer även att 
komplettera med svarta shorts som kan användas till den svarta tröjan som vi tryckt 
under säsongen 2024.  

• Vi hoppas på många sponsorer även under 2025 så därför kommer en ny 
träningsoverallströja att beställas och tryckas. Mer information kommer om detta.  

 
Övrigt 

• Vi har startat upp ett instagramkonto, skogstorpsgoif_p2015. Det är ett stängt konto och 
vi behöver godkänna de som läggs till som följare. Vill du inte att ditt barn förekommer på 
bilder/filmer på detta konto så meddela Maria om detta.  

• Förändringar i ledarteamet: Robban kommer gå in som tränare för herrlaget i Skogstorps 
detta kommer inte att medföra någon ändring för P2015.  
Maria kommer att omfördela sin roll vilket kommer innebära att hon inte kommer 
medverka på träningar eller ha en coachande roll vid matcher. Maria kommer att hantera 
mer kring det administrativa i laget och kommer att ingå i ledarteamet. 

• Vi tittar på cuper som skulle kunna vara aktuella under säsongen. Gärna redan under 
försäsongen. Dock har vi inte hittat någon som är i 7 mot 7. Just nu är vi anmälda till 
Eskilstuna cupen som kommer vara 11–13 april.  

• Vi kommer att starta upp träning efter jul och nyår sannolikt i samband med att skolan 
startar. Vi tränar då tisdagar och torsdagar kl. 17.30-19.00 i Hållstahallen. Vi kommer ha 
tider där januari och februari.  

• Från mars har vi utetider – vi återkommer med mer information kring dessa.  
• Från v. 17 kommer säsongens ”riktiga” tider ute och där kommer vi troligen att önska 

träning måndag och onsdag. 
• Under 2025 kommer vi vid några tillfällen att filma matcherna. Filmningen görs i 

utbildningssyfte.  
• Inför 2025 vill vi att man ska meddela om fortsättning i laget är aktuell. Vi kommer att 

vilja ha svar från alla, antingen ja eller nej. Vi kommer lägga ut på lagets nyheter när det 
ska göras. Detta beror på situationen kring av vi är en stor grupp och får förfrågningar fån 
nya spelare att ansluta till vårt lag.  

• Vi fortsätter att jobba med laget och personerna i laget och jobbar mycket på 
sammanhållning, hur vi är mot varandra med mera.  

 
Till oss tränare.  

• Slutligen fick alla föräldrar lämna in post-it lappar: gröna för det som varit bra och som vi 
ska fortsätta arbeta med och rosa för det som du kanske retat dig på hela säsongen, 
något som vi ska ändra eller förbättra. Var du inte med eller har kommit på något mer 
sedan mötet så tar vi tacksam emot synpunkter. Mejla, sms oss.  

• Varje förälder fick sedan skriva fritt och svara på frågeställningarna 
o Vilken verksamhet vill jag/vi har för mitt/vårt barn? 
o Vad vill jag/vi med mitt/vårt barns fotbollsspelande? 

 
Frågor som uppkom 

• Hur många aktiva spelare som kan vara med i laget? 
Svar: Att det är fullt och kö för att få börja i P2015 i Skogstorp 



• Finns det någon plan på att spelare ska få testa att spela med äldre lag? 
Svar: I Skogstorps förening finns det inget sådant inarbetat sätt idag men detta var 
efterfrågat på ledarmötet som varit nyligen. Två personer som arbetare som 
fotbollsutvecklare har tagit med sig detta för att arbeta med det.  

• Hur många lag är det tänkt att spela med i 7 mot 7? 
Svar: Det är i dagsläget inte bestämt men tankar har gått med allt från 2 eller 3 lag.  

• Söker ni fler ledare? 
Svar: Inte aktivt. Men är det så att det finns föräldrar som är villiga att hjälpa till på något 
sätt är dörrarna öppna. Det är bara att ta kontakt med Robban.  
 


